



聖德肋撒醫院
ST. TERESA'S HOSPITAL

ROOM CHARGES 病房租金

(Latest version date 最後更新日期: 01/08/2020)

Accommodation 類別	Daily Room Charges 每日租金				Deposit 按金	Extra Bed 陪人床收費	Medical and Associated Charges ⁸ 醫療雜項收費 ⁸	Remarks 備註
	Main Block 大樓	East Wing 東座	North Wing 北座	South Wing 南座				
Premium Private Room 優質私家房	Premium Suite 套房	\$10,800 - \$14,800	-	-	-	\$60,000	2 free companion beds inclusive, \$1,000 for each extra companion. 免收首兩位陪人床費用，額外每位\$1,000	PP 客、飯廳，豪華浴室設備 Living and dining rooms, deluxe bathroom
Private Room 私家房	Private Room 私家房	\$1,900-\$3,900	\$2,100	\$1,900-\$2,100	-	\$30,000	\$400-\$500	PR Bathroom, #T.V., Refrigerator (partly) 浴廁, #電視, 雪櫃(部份)
Semi-private Room 半私家房	Semi-private Single Room 半私家單人房	-	\$1,600	-	-	\$20,000	\$280	SP Bathroom, #T.V., Refrigerator (partly) 浴廁, #電視, 雪櫃(部份)
	Standard Semi-private Room 標準雙人房	\$900 - \$1030	\$850-\$900	-	-			
Standard Ward 標準房	3-4 Bedded Room 三至四人房	\$680-\$750				\$10,000	\$180	SW Bathroom, #T.V. 浴廁, #電視
	5-7 Bedded Room 五至七人房	\$600	\$630-\$680	-	\$630-\$680			
	8-11 Bedded Room 八至十一人房	\$580 - \$610	\$560-\$680	-	\$560-\$590			
Paediatric Ward 兒童病房	Private Room 私家房	\$2,300 - \$2,500	-	-	-	\$30,000	Companion of children patient aged 12 or below will not be charged for the extra bed charges. 十二歲或以下的病者家屬免收陪人床費*	PR
	Single Room 單人房	\$1,900 - \$2,100	\$1,900	-	-			
	Standard Semi-private Room 標準雙人房	\$1,030 - \$1,130	\$930-\$1030	-	-			
	3-5 Bedded Room 三至五人房	\$730 - \$780	\$680 - \$730	-	-	\$10,000	-	SW Facilities commensurate
	Cot 育嬰箱	\$1,150	-	-	-			
	Incubator 溫箱	\$1,150	-	-	-			
Incubator with Phototherapy 溫箱及照燈	\$1,700	-	-	-				
O & G Department 婦產科部	Private Room 私家房	\$1,900 - \$2,900	-	-	-	\$30,000	\$400	PR
	Superior Semi-private Room 優質雙人房	\$1,350	-	-	-	\$20,000	-	SP
	Standard Semi-private Room 標準雙人房	\$950	-	-	-			
	3 Bedded Room 三人房	\$650 - \$700	-	-	-	\$10,000	-	SW 設備與病房類別相符
	6 Bedded Room 六人房	\$630	-	-	-			
	5 Bedded Room (Ante-natal) 產前五人房 開心價	\$550	-	-	-			
	Nursery 嬰兒寄養	\$1,150	-	-	-	\$10,000	-	
Special Care Unit 特別治療部	Negative Pressure Room ^ 負氣壓房 ^	\$7,000	-	-	-	\$60,000	\$500	PP
	Premium Private Room ^ 優質私家房 ^	\$6,300	-	-	-	\$60,000	\$500	PP
	Private Room 私家房	\$5,000	-	-	-	\$30,000	\$400	PR
	Semi-private Room 雙人房	\$4,000	-	-	-	\$25,000	\$280	SP
	Standard Ward 標準房	\$3,000	-	-	-	\$20,000	\$180	SW
Haemodialysis Unit 血液透析中心	Single Room 單人房	\$430	-	-	-	-	-	Commensurate with bed type of ward 收費與住院病人入 住之病房類別相符
	Standard Ward 標準房	\$380	-	-	-	-	-	#T.V. #電視

有關資助病房簡介 本院另設有資助病房，每天房租為港幣一百二十元正，包括早、午、晚三餐基本膳食。其醫療雜項收費一般比標準房的收費相對較低。住院時，須繳交現金或信用咭港幣七千元正作按金。如需要，陪人床每天收費為港幣一百四十元正。
資助日間服務的病床收費為港幣九十六元正，包括一餐基本膳食。
另有全面資助護養病床二十張，入住須由醫務社工評估轉介。

Subsidized Wards' Information The Subsidized Wards' daily bed charge will be HK\$120 per day, which includes the provision of 3 basic meals (breakfast, lunch and dinner). Generally, the medical and associated charges for subsidized wards are lower than that of the standard ward. Initial deposit of HK\$7,000 in cash or by credit card is required during admission. Extra bed charge of HK\$140 will be charged for companion of patient.

Subsidized Day Case bed charge will be HK\$96, which includes one basic meal.

There are 20 fully subsidized geriatric beds. Admission requires screening by medical social worker.

- Note:
1. Foreign tourists requiring admission into the hospital have to pay an initial deposit of HK\$50,000 or more in cash or by credit card.
 2. Hospital charges are payable once every 4 days (once every 2 days for Special Care Unit).
 3. Prices are subject to change without prior notice.
 4. An additional amount of HK\$200 will be charged for each change of bed or room requested by patients.
 5. Relatives who stay after 10:00 p.m. (whether they use bed or not) are required to pay extra bed charges. For private room, the maximum number of companion permitted is two; for other wards, only one companion is allowed. Companion for child patient aged 12 or below will not be charged for the extra bed charges (Free for one companion only).
 6. The above prices are exclusive of doctor's fee, which includes fees for operation, anaesthetic, doctor's visit, special consultation, etc. Please refer to your physician for details.
 7. This schedule only shows the room / bed charges. Please refer to Accounts Department or the respective departments / wards for the pricing information of other services provided.
 8. Medical and associated charges are commensurate with the bed type of ward.
 9. Wi-Fi Broadband Internet Access is provided in wards.

* Free for one companion only

*只限一名家屬

提供資訊及網絡連接

with information and internet access

- 註:
1. 外來遊客如需住院，須繳交現金或信用咭港幣伍萬元起作按金。
 2. 所有房租及治療等費用，須每四天結帳一次(特別治療部每兩天結帳一次)。
 3. 價格調整恕不另行通告。
 4. 病人如要求轉房或床，每次轉換需繳付額外費用港幣二百元正。
 5. 晚上十時後，家屬欲陪伴病者，不論是否佔用陪人床均需要收費。半私家房及普通病房病者祇限壹名家屬陪伴；私家房則最多兩名。十二歲或以下的病者，家屬免收陪人床費(只限一位)。
 6. 以上收費並不包括醫生費用，而醫生費用一般包括手術、麻醉、巡房、特診等。詳情請向有關醫生查詢。
 7. 本收費表只列出本院的病房/病床租金，其他服務及收費詳情，請向會計部或有關部門/病房查詢。
 8. 醫療雜項乃按入住病房類別而收取有關費用。
 9. 病房均設有無線寬頻上網。